

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

高班參觀「屏山鄧族文物館及文物徑」通告

敬啟者：

本校為加強幼兒對中國文化的認識，為使兒童能透過親身體驗去學習，故定於二月二十三日(星期五) 參觀「屏山鄧族文物館及文物徑」，有關參觀活動詳情如下：

(一)日期：二零二四年二月二十三日(星期五)

(二)地點：「屏山鄧族文物館及文物徑」

(三)時間：(1)上午班及全日班：上午八時四十五分回校集合。

(2)上午班家長須於下午十二時三十分到校接回學生。

(3)全日班放學時間照常。

(四)學生校服：學生須穿著整齊運動校服，白波鞋及白短襪，帶生日會袋及有帶水壺回校。

(五)參加學生若乘坐旅遊車會有嘔吐或頭暈，請通知班主任。

(六)請填妥回條於二月二日(星期五)前交回班主任。

(七)不參加學生，是日不用回校上課。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二四年一月二十九日

✂

高班參觀「屏山鄧族文物館及文物徑」

回 條

敬覆者：

本人 同意 / 不同意 _____ 班學生 _____ 參加貴校於二月二十三日(星期五)往「屏山鄧族文物館及文物徑」參觀。

(請以表示)

此覆

元朗東莞同鄉會
王少強夫人幼稚園

家長簽署：_____

二零二四年__月__日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 240114
29th January, 2024

Dear Parents,

Visit to Ping Shan Tang Clan Gallery and Ping Shan Heritage Trail (K3)

In order to enhance students' understanding of Chinese culture and enable them to learn through experience, the school is scheduled to hold a visit to Ping Shan Tang Clan Gallery and Ping Shan Heritage Trail on 23rd February, 2024 (Friday). The detail is shown as follows:

1. Date: 23rd February, 2024 (Friday)
2. Location: Ping Shan Tang Clan Gallery and Ping Shan Heritage Trail
3. Gathering Time:
 - a) Morning classes and whole-day classes: Gather at 8:45 a.m.
 - b) For AM class parents, please pick up the students at 12:30 p.m.
 - c) For whole-day classes, there is no change of school hour.
4. Uniform : Students are required to wear **PE uniforms**, white socks and white sport shoes, bring party bags and bottles of water.
5. Students who will vomit or feel dizzy when riding the coach, please notify the class teacher in advance.
6. Please complete the reply slip and return it to the class teacher before 2nd February, 2024 (Friday).
7. Students who don't participate the visit, **do not need** to attend the lesson.

Yours faithfully,

Cheng Ka Jung

Principal

✂-----

Reply Slip

Visit to Ping Shan Tang Clan Gallery and Ping Shan Heritage Trail (K3)

Dear Principal,

I agree / disagree my child, name _____ Class _____

to participate the visit to Ping Shan Tang Clan Gallery and Ping Shan Heritage Trail on 23rd February, 2024 (Friday).

Signature of parent/guardian

Date : _____

*Please put a "✓" in the appropriate box